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Geacht college, 
 

De antwoorden op de vragen van onze collega’s van de VVD en SP geven een begin van een beeld van de 
effecten van een aantal voorstellen die het college ons voorgelegd heeft in de pré-begroting. GroenLinks 
heeft ze daarom met grote aandacht gelezen en heeft een paar toelichtende vragen. 
 

1. In de beantwoording van de vragen van de SP-fractie becijfert u de effecten van de maatregelen 

beleidsterrein armoede voor een casusgezin. GroenLinks concludeert dat bij onverkorte uitvoering 

van alle maatregelen het gezin er €1585 op achteruit gaat, een inkomensachteruitgang van ongeveer 

12,5%? Klopt die conclusie? 

2. In de tweede kolom worden de effecten genoemd van de voorstellen van het college voor zover nu 

bekend. Datzelfde gezin zou bij goedkeuring van die maatregelen een dikke 8% in inkomen 

achteruitgaan. Klopt dat? 

3. Deze cijfers gaan over een casusgezin. Is dit een uitzondering? 

4. In het collegevoorstel Aanvalsplan Armoede wordt de doelgroep van het armoedebeleid 

gedefinieerd als huishoudens met een inkomen tot 110% van het sociaal minimum. Hanteert u deze 

definitie nog steeds? 

5. Welke effecten verwacht u ten aanzien van het beroep op de wettelijke armoederegelingen 

Bijzondere Bijstand en Schuldhulpverlening van het doorvoeren van bovengenoemde 

inkomenskortingen op de doelgroep van ons armoedebeleid?  

6. Kunt u bij tabel 2 van de beantwoording van de SP-vragen ook aangeven hoeveel huishoudens door 

de bezuinigingsmaatregelen getroffen worden bij hantering van de armoedegrens van 110%? 

7. In een van de antwoorden wordt vermeld dat er 6100 verzoeken om kwijtschelding van belastingen 

zijn gehonoreerd. Kunt u een inschatting geven van het percentage werkenden daaronder? 

 
 
In afwachting van uw beantwoording. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Marlise Korsten 
Fractievoorzitter GroenLinks Gemeenteraad Maastricht 

 


